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Na poczÄ…tku grudnia w Zakrzowie odbyÅ‚a siÄ™ &ndash; jak to siÄ™ teraz mówi &ndash; klinika
z Juanem Jose Verdugo z Królewskiej WyÅ¼szej SzkoÅ‚y Jazdy z Jerez de la Frontera.
Dwudniowe szkolenie przeznaczone byÅ‚o dla zawodników specjalizujÄ…cych siÄ™ w
ujeÅ¼dÅ¼eniu. WziÄ™Å‚o w nim udziaÅ‚ 9 osób, kaÅ¼da z jednym koniem. WÅ›ród nich byÅ‚y trzy
zawodniczki z kadry, jedna byÅ‚a w tym momencie w kadrze A, pozostaÅ‚e dwie w B.Szkolenie, jak
szkolenie. Nie pierwsze i nie ostatnie jakie miaÅ‚o miejsce w Polsce. Dwie sprawy budzÄ… jednak
wÄ…tpliwoÅ›ci: koszty i sposób kwalifikowania na owo szkolenie zawodników z kadry. 

Zawodnicy spoza kadry pÅ‚acili za siebie po 2060 zÅ‚, co moÅ¼na wyczytaÄ‡ ze strony internetowej
klubu Lewada Zakrzów, organizatora owego szkolenia. Za kadrowiczki pÅ‚aciÅ‚ PZJ &ndash;
podobno po 4000 zÅ‚. PiszÄ™ &bdquo;podobno&rdquo;, bo nie sprawdzaÅ‚em tej informacji w PZJ.
OtrzymaÅ‚em jÄ… od zawodników zbulwersowanych sposobem zaÅ‚atwienie tej sprawy.
Zbulwersowani byli nie tylko raÅ¼Ä…cÄ… róÅ¼nicÄ… kosztów, ale takÅ¼e, a moÅ¼e przede
wszystkim, sposobem rekrutacji. Nie byÅ‚o nigdzie Å¼adnej oficjalnej informacji, Å¼e szkolenie owo
jest dostÄ™pne dla zawodników kadry, dla których bÄ™dzie ono za darmo, bo koszty pokryje PZJ.
Ani na stronie internetowej PZJ, ani na stronie klubu Lewada Zakrzów. A gdyby wiedzieli, to
zapewne byÅ‚oby wiÄ™cej chÄ™tnych, aby z niego skorzystaÄ‡. Podobno (znowu
&bdquo;podobno&rdquo;) aktualna mistrzyni Polski nic nie wiedziaÅ‚a o takiej moÅ¼liwoÅ›ci.
Podobno WacÅ‚aw Pruchniewicz, który w grudniu byÅ‚ menedÅ¼erem ujeÅ¼dÅ¼enia,
indywidualnie zawiadamiaÅ‚ niektóre osoby z kadry, Å¼e &bdquo;widzie je&rdquo; na tym szkoleniu.
Dlaczego wÅ‚aÅ›nie te osoby, a nie inne, to wie zapewne tylko on.  W zwiÄ…zku z tÄ… sprawÄ…
mam kilka pytaÅ„:Czy prawdÄ… jest, Å¼e PZJ za trzy kadrowiczki zapÅ‚aciÅ‚ organizatorowi
szkolenia, czyli klubowi Lewada Zakrzów, po 4000 zÅ‚ za jednÄ… parÄ™ (zawodnik/koÅ„), kiedy
tenÅ¼e sam organizator Å¼Ä…daÅ‚ od innych zawodników (spoza kadry) po 2060 zÅ‚ za parÄ™?
Kto w PZJ zatwierdziÅ‚ merytorycznie szkolenie w Zakrzowie dla kadrowiczów?Kto podpisaÅ‚
fakturÄ™ uruchamiajÄ…cÄ… pÅ‚atnoÅ›Ä‡ dla Lewady Zakrzów na 12 tys. zÅ‚?  PoniewaÅ¼
szkolenie w Zakrzowie miaÅ‚o miejsc w grudniu 2014 roku, a wiÄ™c kiedy wÅ‚adzÄ™ sprawowaÅ‚
nowy, zmieniony na zjeÅºdzie zarzÄ…d, powyÅ¼sze pytania kierujÄ™ do niego. Do zarzÄ…du PZJ.
Nie do prezesa Å•ukasza Abgarowicza, jak to robiÅ‚em poprzednio. Dlaczego? To proste, gdybym
skierowaÅ‚ pytanie tylko do prezesa, to albo nie doczekaÅ‚bym siÄ™ odpowiedzi w ogóle, albo
musiaÅ‚bym siÄ™ liczyÄ‡ z tym, Å¼e bÄ™dzie ona pokrÄ™tna i mijajÄ…ca siÄ™ z prawdÄ…, jak
wiele z tych, jakie udzielaÅ‚ na moje pytania przed zjazdem PZJ. Kolega koledzeNa marginesie tej
sprawy jeszcze dwie refleksje. Osoby ze Å›rodowiska ujeÅ¼dÅ¼eniowego, które przekazywaÅ‚y mi
informacje na ten temat, nakreÅ›liÅ‚y taki oto scenariusz. Lewada Zakrzów zorganizowaÅ‚a
szkolenie, na które zgÅ‚osiÅ‚o siÄ™ tylko 6 osób. To byÅ‚o za maÅ‚o, aby klinika speÅ‚niÅ‚a drugi
cel, dla którego zostaÅ‚a zorganizowana. Aby Lewada Zakrzów mogÅ‚a na tym zarobiÄ‡.Aby byÅ‚a
jasnoÅ›Ä‡ &ndash; nie widzÄ™ nic nagannego w tym, Å¼e organizator szkolenia (podobnie jest w
przypadku zawodów) chce na nim zarobiÄ‡.Andrzej SaÅ‚acki, gospodarz klubu Lewada Zakrzów,
porosiÅ‚ wiÄ™c kolegÄ™, czyli WacÅ‚awa Pruchniewicza, o pomoc. No i ten pomógÅ‚. ZaÅ‚atwiÅ‚,
Å¼e za trzy kadrowiczki PZJ zapÅ‚aciÅ‚ 12 tys. zÅ‚. JeÅ›li weÅºmiemy pod uwagÄ™, Å¼e jednÄ… z
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tych kadrowiczek byÅ‚a zawodniczka miejscowego klubu, której koÅ„ na staÅ‚e stacjonuje w
zakrzowskich stajniach, to kwota 4000 zÅ‚ za parÄ™ zawodnik/koÅ„ robi siÄ™ tym bardziej dziwna. 
Ten pierwszy cel szkolenia, to oczywiÅ›cie podnoszenie umiejÄ™tnoÅ›ci szkolÄ…cych siÄ™. TÄ…
kwestiÄ… nie bÄ™dÄ™ siÄ™ zajmowaÅ‚, bo po pierwsze &ndash; uwaÅ¼am, Å¼e szkoliÄ‡ siÄ™
zawsze warto, a po drugie &ndash; nie mam Å¼adnej wiedzy na temat, czy szkolÄ…cy mógÅ‚
czegoÅ› nauczyÄ‡ kadrowiczki. Tej kwestii nie zamierzam zgÅ‚Ä™biaÄ‡ - patrz punkt pierwszy. 
Deficytowy towarPrzy okazji tej sprawy nasÅ‚uchaÅ‚em siÄ™ na temat, jak dziaÅ‚aÅ‚ WacÅ‚aw
Pruchniewicz, do niedawna menedÅ¼er konkurencji ujeÅ¼dÅ¼enia. Å»e przez dwa lata nie zrobiÅ‚
ani jednego zebrania Komisji UjeÅ¼dÅ¼enia. Niczego z niÄ… nie konsultowaÅ‚, nie uzgadniaÅ‚, nie
pytaÅ‚ o zdanie. Kiedy przed zjazdem otworzyÅ‚y siÄ™ moÅ¼liwoÅ›ci i pieniÄ…dze dla
zawodników, gÅ‚ównie skoków, ale ujeÅ¼dÅ¼enia teÅ¼, zaczÄ™Å‚y pÅ‚ynÄ…Ä‡ strumieniem do
tej pory nie widzianym, menedÅ¼er dysponowaÅ‚ nimi wg swojego uznania. Jednym dawaÅ‚ na
wszystkie opÅ‚aty zwiÄ…zane ze startami (startowe, boks, hotel), innym tylko na jeden z tych
elementów. Podobno pozwalaÅ‚ wypÅ‚acaÄ‡ pieniÄ…dze na starty takÅ¼e zawodnikom spoza
kadry. Do kadry narodowej powoÅ‚ywaÅ‚ zawodników z Å‚amaniem obowiÄ…zujÄ…cego
regulaminu. Podobno w tej chwili w kadrze juniorów jest zawodniczka, która do tej pory wystartowaÅ‚
raz w Å¼yciu, a regulamin mówi, jakÄ… trzeba mieÄ‡ Å›redniÄ… z trzech najlepszych startów, aby
siÄ™ w kadrze znaleÅºÄ‡. Podobno, podobno&hellip; Tak sÅ‚ucham tego wszystkiego i sobie
myÅ›lÄ™: dlaczego dopiero teraz, kiedy WacÅ‚aw Pruchniewicz przestaÅ‚ byÄ‡ menedÅ¼erem
konkurencji, o tym wszystkim mówicie? Dlaczego nie protestowaliÅ›cie na bieÅ¼Ä…co, kiedy
widzieliÅ›cie te nieprawidÅ‚owoÅ›ci? Dlaczego nawet teraz zwracacie siÄ™ do mnie, a nie
napiszecie sami listu otwartego do PZJ?Odwaga cywilna to towar deficytowy w naszym Å›rodowisku.
Wiadomo, moÅ¼na siÄ™ komuÅ› naraziÄ‡. Ja juÅ¼ siÄ™ naraÅ¼am od dawna, wiÄ™c i tym
razem speÅ‚niÄ™ tÄ™ rolÄ™ upubliczniajÄ…cego nieprawidÅ‚owoÅ›ci. Jednak byÅ‚bym
niesprawiedliwy, gdybym nie podaÅ‚ dwóch nazwisk osób, których nie moÅ¼na wrzuciÄ‡ do zbioru
owych milczÄ…cych. Pierwszy to Andrzej Horoszko. ZrezygnowaÅ‚ z bycia czÅ‚onkiem Komisji
UjeÅ¼dÅ¼enia, kiedy zobaczyÅ‚, Å¼e peÅ‚ni ona tylko rolÄ™ listka figowego. Drugi to Bartosz
Jura. Od dawna pisze na swoim blogu &bdquo;Addicted to Dressage&rdquo; o
nieprawidÅ‚owoÅ›ciach w powoÅ‚ywaniu do kadry narodowej, o Å‚amaniu regulaminu tejÅ¼e.  Nie
zazdroszczÄ™ Marii Pilichowskiej, nowemu menedÅ¼erowi ujeÅ¼dÅ¼enia &ndash; czeka jÄ…
trudne zadanie, aby osuszyÄ‡ to bagienko.Marek Szewczyk    
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